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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2025. gada 10. jūlijā          Nr. 2 

 

Sēde sasaukta plkst. 13.30 

Sēdi atklāj plkst. 13.30 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs – Ansis Bērziņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja – Aija Šprunka – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas 

vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti: 

Evita Afoņina 

Andis Āboliņš 

Ansis Bērziņš 

Gaidis Bērziņš  

Māris Bērziņš 

Andris Dzenis 

Almants Kalniņš  

Jānis Kaļiņičenko 

Dainis Karols (iziet plkst. 15.14, pievienojas plkst. 15.17) 

Eva Kārkliņa (aiziet plkst. 16.52) 

Normunds Krūze 

Līva Maķe 

Aldis Pinkens  

Lauris Pīlēģis  

Māris Rozenbergs (pievienojas plkst. 13.37)  

Gundars Sebris  

Ainis Stūrmanis  

Ligita Šnore 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts 

Oļegs Solovjovs 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 
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Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Priede – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Linards Āboltiņš – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas sabiedrisko 

attiecību speciālists 

Eva Vadone – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vadītāja 

Elīna Grīnberga – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas biroja vadītāja 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi:  

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Uldis Katlaps – Talsu novada izglītības pārvaldes vadītājs 

Edgars Kviesis – Valdemārpils vidusskolas direktors 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Ansis Bērziņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 DARBA KĀRTĪBA: 

 Lemjošā daļa 

1. Par deputāta Ģirta Kalnbirzes pilnvaru izbeigšanu. 

2. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 30. marta 

saistošajos noteikumos Nr.7 “Talsu novada pašvaldības nolikums”” izdošanu. 

3. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un tautsaimniecības politikas 

jautājumos ievēlēšanu. 

4. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka sociālās, izglītības, kultūras un sporta 

politikas jautājumos ievēlēšanu. 

5. Par Talsu novada pašvaldības domes pastāvīgo komiteju izveidošanu. 

6. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Kurzemes plānošanas reģiona attīstības 

padomē. 

7. Par Talsu novada vēlēšanu komisijas locekļu kandidātu pieteikšanās termiņu. 

 

1.§ 

Par deputāta Ģirta Kalnbirzes pilnvaru izbeigšanu 

A. Bērziņš, G. Bērziņš, A. Pinkens, E. Kārkliņa, D. Tabulēvica 

 

Ziņo A. Bērziņš, partijas “Jaunā Vienotība” deputāts, Ģirts Kalnbirze, iesniedzis 

iesniegumu ar vēlmi atsaukt savu Talsu novada pašvaldības domes deputāta mandātu. Tika 

informēta Vēlēšanu komisija, kura lēmusi par nākamā deputāta uzaicināšanu.  

G. Bērziņš jautā kolēģiem no partijas “Jaunā Vienotība”, var paskaidrot kādi ir 

deputāta Ģ. Kalnbirzes iesnieguma iemesli? 

A. Pinkens atbild, ka nevar atbildēt kāpēc deputāts Ģ. Kalnbirze noliek savas 

pilnvaras. 

E. Kārkliņa paskaidro, tā ir deputāta izvēle, savā iesniegumā Ģ. Kalnbirze norādījis – 

personīgu iemeslu dēļ, līdz ar to papildus komentāru nav. 

A. Pinkens jautā, kāda procedūra, lai nākamais deputāts stātos iepriekšējā deputāta 

vietā? 
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D. Tabulēvica skaidro, ka saskaņā ar Talsu novada vēlēšanu komisijas 2025. gada 

4. jūlija lēmumu Nr. 11 “Par Talsu novada deputātu kandidātu no politiskās partijas “Jaunā 

Vienotība””  noteikts Māris Rozenbergs. Saskaņā ar lēmumu brīdī, kad dome pieņem lēmumu 

atbrīvot deputātu Ģirtu Kalnbirzi, viņa vietā stājas deputāts Māris Rozenbergs, kurš nav 

noraidījis iespēju stāties deputāta vietā.  

 

A. Bērziņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Jānis 

Kaļiņičenko, Normunds Krūze, Eva Kārkliņa, Līva Maķe, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš, Ligita Šnore) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 2 “Par deputāta Ģirta Kalnbirzes pilnvaru izbeigšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst. 13.37 pievienojas M. Rozenbergs 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

30.marta saistošajos noteikumos Nr.7 “Talsu novada pašvaldības nolikums”” izdošanu 

A. Bērziņš, D. Tabulēvica, A. Pinkens, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Kalniņš, A. Stūrmanis 

 

Ziņo D. Tabulēvica, pašvaldībā 2025. gada 19. jūnijā saņemts iesniegums no domes 

priekšsēdētāja vietnieka administratīvajos jautājumos D. Karola ar lūgumu veikt grozījumus 

saistošajos noteikumos – “Talsu novada pašvaldības nolikums”, iesniegumam pievienojot klāt 

nepieciešamos grozījumus. Saistošajos noteikumos ieteikts grozīt nolikuma 6. punktu, nosakot, 

ka dome izveido patstāvīgās komitejas un to skaitlisko sastāvu – Finanšu 

komiteja – 12 deputāti, Attīstības komiteja – 11 deputāti, Sociālo, izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komiteja – 11 deputāti. Papildināt saistošos noteikumus ar 11.5. apakšpunktu. Izteikt 

13. punktu jaunā redakcijā – “Domes priekšsēdētājam ir divi vietnieki – domes priekšsēdētāja 

vietnieks attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos un domes priekšsēdētāja vietnieks 

sociālās, izglītības, kultūras un sporta politikas jautājumos”. Priekšlikums jaunā redakcijā 

izteikt 14. punktu, 15. punktu un papildināt nolikumu ar 2.29. apakšpunktu. Saistošajiem 

noteikumiem pievienots paskaidrojuma raksts. Saskaņā ar Pašvaldību likuma 46. pantu 

saistošie noteikumi tika nodoti publiskai apspriešanai. Sakarā ar to, ka vakar saņemti 

priekšlikumi un viedoklis veikti precizējumi paskaidrojuma rakstā par saņemtajiem 

priekšlikumiem un viedokļiem. 

A. Pinkens, sakarā ar to, ka pievienots precizēts lēmumprojekts un nav bijis pietiekams 

laiks iepazīties ar precizēto lēmumprojektu, jautā, kā “Talsu novada pašvaldības nolikumu” 

vēlas apstiprināt? Vai tie būs priekšlikumi? 

D. Tabulēvica skaidro, tie nebūs priekšlikumi, tie ir paskaidrojuma rakstā sniegtie 

paskaidrojumi uz iesniegto iesniegumu. Ņemot vērā, ka minētajos grozījumos ir izņemti tikai 

divi vārdi – saistošs, pats nolikums pēc būtības neko nemaina.  

A. Bērziņš rosina izsludināt sēdes pārtraukumu, lai deputāti iepazītos ar precizēto 

lēmumprojektu 

 

Plkst. 13.54 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 14.15 sēde turpinās 
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L. Pīlēģis jautā domes priekšsēdētājam, vai ir apzināta situācija un kādi ir prioritārie, 

svarīgie jautājumi, kas pašvaldībā būtu jārisina tuvāko divu gadu laikā? 

A. Bērziņš atbild, ka tie būtu jautājumi par skolu tīklu, jāveic izmaiņas kultūras iestāžu 

uzbūvē, sporta jomas struktūrā vai pārvaldībā. Jautājumu loks ir pietiekami plašs un abi 

vietnieki nosegs tās jomas ar kurām pašvaldība kopumā strādā. 

L. Pīlēģis jautā, netika pieminēts jautājums par budžetu, jo saistībā ar budžetu jārisina 

ļoti daudz administratīvie jautājumi, saprot, ka ar budžetu saistītie jautājumi pilnībā pāriet 

priekšsēdētāja atbildībā? 

 A. Bērziņš atbild, ka priekšsēdētājs ar diviem vietniekiem strādā kopā kā komanda un 

risina visus jautājumus, kuri jārisina. Budžets un finanses jebkurā gadījumā ir priekšsēdētāja 

primārā kompetencē. 

A. Pinkens jautā, skaidrojumu par pārraudzības mehānisma stiprināšanu? 

D. Tabulēvica skaidro, vispārīgi nosakot, kuras ir pamatlietas, politiski virzīti 

jautājumi vai izteikti priekšlikumi, viedokļi konkrētu prioritāšu jautājumu uzraudzīšanā, 

virzīšanā līdz nospraustajam mērķim.  

A. Pinkens jautā, kādā veidā uzlabosies pašvaldības darba organizācija, ja sagatavotie 

nolikuma grozījumi tiks pieņemti?  

A. Bērziņš atbild, ka šobrīd jautājumos par kultūru, sportu, izglītību un sociālo jomu 

būs priekšsēdētāja vietnieks, kurš ir politiski gatavs atbalstīt un pārraudzīt šīs jomas. Palīdzēs 

virzīt prioritātes, atbildēt uz jautājumiem un sniegt politisko atbalstu šajās jomās.  

A. Pinkens jautā, kāda nepieciešamība nolikuma grozīšanai? 

D. Tabulēvica skaidro iesniegumā norādīto pamatojumu. 

Notiek diskusija par nepieciešamajiem nolikuma grozījumiem. 

L. Pīlēģis jautā, kā domes priekšsēdētājs praktiski izvēlas koordinēt – sadarbību ar 

uzņēmējiem un iedzīvotāju padomēm? 

A. Bērziņš skaidro, ka ikdienas darbu turpinās veikt izpildvara un darbinieki 

administrācijā. Ar vārdiem “koordinēt” domāts šīs jomas politikas koordinēšana, uzraudzīšana, 

lai jautājumi netiktu aizmirsti. 

Turpinās diskusija par nepieciešamajiem nolikuma grozījumiem. 

 

A. Bērziņš informē, ka dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” iesniegts 

priekšlikums: “Svītrot saistošo noteikumu 1.3. un 1.5. apakšpunktus”. Iesniedza Aldis Pinkens. 

A. Pinkens skaidro priekšlikuma nepieciešamību. 

D. Karola viedoklis, politiskie spēki vai cilvēki, kuri vēlas strādāt kopā, veidojot 

koalīciju, izanalizē prioritātes, kuras var veikt. Vietnieks nepieciešams, lai veiktu tekošos 

darbus, sekotu līdz politiskajiem uzstādījumiem, ko esam pauduši programmā. Dotajā brīdī 

aicina kolēģus atbalstīt. 

 

A. Bērziņš aicina balsot par priekšlikumu. 

“Svītrot saistošo noteikumu 1.3. un 1.5. apakšpunktus” 

 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  
4 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs 

[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  

14 (Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Jānis Kaļiņičenko, 

Normunds Krūze, Līva Maķe, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš, Ligita Šnore) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums noraidīts. 
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A. Pinkena viedoklis, šobrīd lēmuma projekta virzītāji nespēj pamatot nepieciešamību 

iegūt citu domes priekšsēdētāja vietnieku. Pašvaldībā beigusies politiskā vajadzība pēc 

iepriekšējo problēmu risināšanas, piemēram, administratīvajos jautājumos. Noteikti vēl notiks 

diskusija, kā veicas ar pašvaldības administrācijas darbu. Šobrīd mainot vietnieku atbildības 

jomu jūsu ieskatā šeit problēmas nav saskatāmas. Saistošo noteikumu grozījumu izdarīšana 

pašvaldības nolikumā ir nesavlaicīga, sasteigta un to nevar atbalstīt.  

L. Pīlēģa viedoklis, šis ir politisks lēmums, bet šobrīd pašvaldības prioritātes ir pilnīgi 

citas. Jāiet uz priekšu ar vairākkārt pieminēto budžetu un saistībā ar to būs daudz svarīgu 

lēmumu, kur būs nepieciešams politiskais atbalsts un ikdienas darba iesaiste. Šobrīd novadā 

prioritāte ir pilnīgi cita, nenoliedz, ka šajās jomās, kur izveido vietnieku ir daudz darba un 

jāstrādā efektīvāk, bet šobrīd šī nav prioritāte. Lēmumprojektu nevar atbalstīt. 

D. Karola viedoklis, vietnieku kompetenču maiņa vai nosaukumu piedāvātā redakcija, 

nebūt neatspoguļo vietnieka pienākumus, atbildību un darbalauku. Tās ir jomas, kas ietver 

regulāru un arī politisku pārraudzību un arī dažādu projektu realizāciju, tas ir ikdienas darbs uz 

komiteju virzīt konkrētus lēmumus, lai var realizēt vēlētājiem solīto, vai programmā rakstīto. 

Piedāvātā nolikuma versija paredz to, ka tas tiek noteikts konkrētā vietnieka pienākumos, 

pārraudzībā vai vadībā. Aicina atbalstīt nolikumā sagatavotos grozījumus. 

A. Pinkena viedoklis, nevar politiskā vadība darīt administrācijas darbu, tai nav ne 

tiesības, ne pienākumu, ne tāda iespēja, kā arī nav profesionālu zināšanu. 

D. Karola viedoklis, tas nav pretrunā, tas pastiprina arī mūs kā politiķu vai mums 

uzticēto politisko pārraudzību šādus pienākumus veikt, pārraudzīt un organizēt. 

A. Kalniņa viedoklis, sadalīt šīs sfēras, nosaukt un sarakstīt katram vietniekam 

vairākas lapaspuses ar darāmajiem darbiem var un vajag, bet, tas būs priekšsēdētāja un 

vietnieku kopējs lēmums kā sadalīt darbus un spēja vadīt tā, lai katrs atbildētu par savu jomu. 

Šie ir politiskie jautājumi kuriem jāseko līdz un priekšsēdētājs, un vietnieki noteikti 

iedziļināsies šajā procesā. 

A. Stūrmaņa viedoklis, domes vadības formai nav tik liela nozīme, cik pašam darbam, 

kas jādara, ja domei izdosies padarīt visus darbus secīgi, pareizā kārtībā, labā kvalitātē, tad tas 

arī būs galvenais sasniegums. Atbalstīs lēmumprojektu.  

A. Bērziņa viedoklis, aicina atbalstīt lēmumprojektu. Grozījumi ir politiska rakstura, 

ka abi vietnieki nosedz tās saturiskās jomas un jautājumus, kas pašvaldības darbā ikdienā norit. 

Administratīvos jautājumus un administratīvais darbs primāri paliek izpilddirektora un viņa 

vietnieku pārziņā un kompetencē. 

 

A. Bērziņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Jānis 

Kaļiņičenko, Normunds Krūze, Līva Maķe, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš, Ligita Šnore) 

“PRET” -  
4 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs 

[balso paceļot roku]) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 3 “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 

2023.gada 30.marta saistošajos noteikumos Nr.7 “Talsu novada pašvaldības nolikums”” 

izdošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

A. Bērziņš informē, lai pieņemtu lēmumu par nākamajiem diviem jautājumiem 

nepieciešams izveidot Balsu skaitīšanas komisiju trīs cilvēku sastāvā.  Balsošana notiks ar 

balsošanas ar zīmēm. Darbam Balsošanas komisijā izvirza deputātus Guntaru Sebri, Līvu Maķi 
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un Normundu Krūzi, kuri piedalījās iepriekšējā Balsu skaitīšanas komisijā. Priekšlikums 

apstiprināt balsu skaitīšanas komisiju. 

Plkst. 15.14 iziet D. Karols 

 

A. Bērziņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Par balsošanas komisijas sastāva apstiprināšanu. 

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR”  -  

17(Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Jānis Kaļiņičenko, Eva Kārkliņa, 

Normunds Krūze, Līva Maķe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Ligita 

Šnore) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Apstiprināt balsu skaitīšanas komisiju – Gundars Sebris, Līva Maķe, Normunds Krūze. 

 

Plkst.15.17 pievienojas D. Karols 

 

3.§ 

Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un tautsaimniecības 

politikas jautājumos ievēlēšanu 

A. Bērziņš, A. Āboliņš, L. Šnore, A. Pinkens, L. Pīlēģis, G. Sebris 

 

A. Bērziņš aicina deputātus izvirzīt kandidātus Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieka attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos. 

A. Āboliņš izvirza “Latvijas Zaļās partijas” kandidāti Ligitu Šnori. Kandidāte ieguvusi 

Sociālo zinātņu maģistra grādu sabiedrības vadībā un cienījama darba pieredze. Strādājusi Rojā, 

kā teritorijas plānotāja, pārraudzībā bija iepirkumu procesi un projekti. Pašvaldībā ieņēmusi 

izpilddirektora vietnieka pienākumu izpildītāja amatu un pildījusi Iepirkumu komisijas 

priekšsēdētājas pienākumus. Pēdējo nepilnu gadu strādāja Rojas apvienības pārvaldē par 

vadītāju un šajā laikā, personīgi, nav saņēmis nevienu informāciju no iedzīvotājiem par 

nepadarītiem darbiem. Izteiktas ļoti daudz pozitīvas atsauksmes no iedzīvotājiem par līdzdarbu. 

Aicina kolēģus atbalstīt.  

A. Bērziņš aicina izvirzīto kandidāti  Ligitu Šnori atbildēt uz jautājumiem. Vai piekrīt 

kandidēt izvirzītajā amatā un iepazīstināt  ar savu motivāciju? 

L. Šnore izsaka pateicību vēlētājiem par doto uzticību un iespēju iestāties par Talsu 

novada iedzīvotāju interesēm. Gadījumā, ja būs pozitīvs lēmums, tad uzņemsies amata 

pienākumus. Saprot, ka atbildība ir milzīga un amata pienākumi apjomīgi un pieļauj, ka ar šiem 

pienākumiem varēs tikt galā. Strādās komandā veicinot novada līdzsvarotu, vienlīdzīgu 

izaugsmi, ņemot vērā robežas no piekrastes līdz novada robežai dziļumā. Veicinās teritoriju 

sadarbību, lai ieviestu iedzīvotājiem pārliecību, ka viņi ir piederīgi novadam un strādās pie 

lielas sabiedrības iesaistes, kā arī uzklausīs iedzīvotāju iniciatīvas.  

A. Pinkens izvirza Laura Pīlēģa kandidatūru. Ņemot vērā iepriekšējo pieredzi Talsu 

novada domē nav šaubu par kandidāta izpratni par pašvaldības darbu, profesionālajām spējām 

veikt šos amata pienākumus. L. Pīlēģim ir pieredze veikt šos pienākumus. Aicina kolēģus 

izvērtēt L. Pīlēģa kandidatūru. 

L. Pīlēģis informē, ka piekrīt izvirzītajai kandidatūrai. Pirms vēlēšanām jau tika 

pārdomātas lietas, kuras būtu svarīgas un pirmām kārtām darāmas Talsu novadā. Skaidri 

jānodefinē, kuri ir prioritārie projekti kontekstā ar budžetu, jāizvērtē ko spējam izdarīt un ko 
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šobrīd nespējam izdarīt un tādas izšķiršanās visticamāk ka, būs. Ļoti svarīga viendabīga un 

vienlīdzīga attīstības modeļa izveidošana Talsu novadā.  

A. Pinkens jautā L. Šnorei, kāda ir vadības pieredze konkrēti attīstības un 

tautsaimniecības politikas veidošanas jomā? 

L. Šnore atbild, ka vadot un koordinējot Rojas apvienības pārvaldes vadītājas 

pienākumus ir izkristalizējušies jautājumi, kuri būtu nepieciešami risināt, ne tikai par budžetu, 

pārvaldēm, teritorijām un infrastruktūru. Domes priekšsēdētāja vietnieka kompetencē būs 

nepieciešams koordinēt un noteikt prioritāšu izvērtējumu, sadarbību ar valsts institūcijām, 

nevalstiskajām organizācijām un atbildīgajām komitejām, ar departamentiem pašvaldībā. 

Koordinēt Rīcības plānu, Attīstības plānu, to izpildi vai vērtējumu, kādā veidā tas tiek realizēts.  

L. Pīlēģis jautā L. Šnorei, attiecībā par līdzšinējo jūsu veikumu, darbu. No Rojas un 

Kolkas iedzīvotājiem saņemtas sūdzības par to, ka netiek veiktas darbības attiecībā par ceļiem 

un skatoties šī gada izpildi Rojas  apvienības pārvaldē izpilde ir 5%. Vidējā novadā                       

izpilde – 21%, no tā var secināt, ka darbi nav veikti sistemātiski. Kāds jūsu skaidrojums?  

L. Šnore atbild, ka labas pārvaldības pamatā ir godīgums un profesionāla 

sagatavošanās. Sīkāk skaidro Rojas apvienības pārvaldes iepirkumu par ceļu uzturēšanu. 

A. Pinkena viedoklis, par izvirzīto kandidāti, deputāti L. Šnori. Vērtējot Rojas 

apvienības pārvaldes ceļos ieguldīto finansējumu, kas sastāv tikai 5% no plānotā gada budžeta 

un tas norāda uz vadītāja atbildību, kā veic savas funkcijas. Aicina kolēģus apdomāt, vai šis ir 

brīdis, vai  turpināt veikt eksperimentu ar Talsu novada attīstību. 

 

A. Stūrmanis informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

A. Bērziņš aicina Balsu skaitīšanas komisiju uzsākt darbu pie balsošanas procesa. 

Balsu skaitīšanas komisija izdala vēlēšanu zīmes.  

 

G. Sebris atgādina par balsošanas kārtību ar vēlēšanu zīmēm. Balso tikai “par” vai 

“pret”, atturēties balsojuma nevar, ir iespēja nepiedalīties balsojumā. Deputāts aizpildot 

vēlēšanu zīmi izdara atzīmi ar krustiņu pretī katra kandidāta vārdam, uzvārdam vienā no 

lodziņiem “par” vai “pret”. Par nederīgu tiek uzskatīta vēlēšanu zīme, kurā par amata 

kandidātu ir izdarīta gan atbilde “par” gan atzīme “pret”, vai par kādu kandidātu nav atzīmēta 

atbilde, kā arī, ja vēlēšanu zīme nav parakstīta, atstāta negrozīta, vai nav saprotama deputāta 

izteiktā griba. 

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

 

A. Bērziņš ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu, lai Balsu skaitīšanas komisija 

saskaitītu balsis.  

 

Plkst. 15.37 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 15.45 sēde turpinās 

 

A. Bērziņš aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G. Sebris nolasa Balsu skaitīšanas komisijas protokolu Nr.1.  

Balsu skaitītāju komisija šādā sastāvā: Gundars Sebris, Normunds Krūze, Līva Maķe. 

Par balsu skaitītāju komisijas priekšsēdētāju ar trīs balsīm ievēlēts Gundars Sebris, par 

komisijas sekretāru ar trīs balsīm ievēlēta Līva Maķe, Normunds Krūze komisijas loceklis.  

G. Sebris nolasa Balsu skaitīšanas komisijas protokolu Nr.2. 

Saskaņā ar Balsu skaitīšanas komisijas protokolu Nr.2 “Par Talsu novada domes 

priekšsēdētāja vietnieku attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos” ievēlēšanu. 

Balsojumā piedalās 17 klātesošie deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas.  

Ir saņemtas 17 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 
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“Par deputātes Ligitas Šnores Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un 

tautsaimniecības politikas jautājumos amatam” atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm 

deputātu balsojums: 

 

“PAR” -  

12 (Evita Afoņina, Andis Āboliņš, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, 

Māris Bērziņš, Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Jānis Kaļiņičenko, Normunds Krūze, Gundars Sebris, Ligita 

Šnore) 

“PRET” -  
5 (Eva Kārkliņa, Līva Maķe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

Ievēlēt deputāti Ligitu Šnori par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku attīstības un 

tautsaimniecības politikas jautājumos. Pieņemt lēmumu Nr. 4 “Par Talsu novada domes 

priekšsēdētāja vietnieka attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos ievēlēšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

“Par deputāta Laura Pīlēģa Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un 

tautsaimniecības politikas jautājumos amatam” atklātas balsošanas ar vēlēšanu zīmēm 

deputātu balsojums: 

 

“PAR” -  
5 (Eva Kārkliņa, Līva Maķe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs)  

“PRET” -  

12 (Evita Afoņina, Andis Āboliņš, Ansis Bērziņš, Gaidis 

Bērziņš, Māris Bērziņš, Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Jānis 

Kaļiņičenko, Dainis Karols, Normunds Krūze, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis, Ligita Šnore) 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” - 1 (Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

Neatbalstīt deputāta Laura Pīlēģa ievēlēšanu par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku 

attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos. 

 

4.§ 

Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka sociālās, izglītības, kultūras un sporta 

politikas jautājumos ievēlēšanu 

A. Bērziņš, G. Bērziņš, J. Kaļiņičenko, L. Pīlēģis, L. Maķe, A. Pinkens, G. Sebris 

 

A. Bērziņš aicina deputātus izvirzīt kandidātus Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieka sociālās, izglītības, kultūras un sporta politikas jautājumos. 

G. Bērziņš partija “Nacionālā apvienība” par Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieku sociālās, izglītības, kultūras un sporta politikas jautājumos izvirza Jāni Kaļiņičenko. 

Deputāts ir šīs jomas pārstāvis ar savu redzējumu nekā, iespējams, bija iepriekš. Priekšvēlēšanu 

laikā tiekoties ar vēlētājiem daudz stāstījis tieši šo savu redzējumu,  kā redz šīs jomas jautājumu 

attīstību. Vēlētāji ir novērtējuši un atbalstījuši J. Kaļiņičenko, deputāts ir jauns politikā un tas 

ir pozitīvi, jo deputātam ir citādāks redzējums, nekā esot ilgāku laiku politikā. Aicina atbalstīt 

Jāņa Kaļiņičenko kandidatūru. 
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A. Bērziņš jautā, vai J. Kaļiņičenko piekrīt izvirzītajai kandidatūrai? Lūdz skaidrot 

savu motivāciju izvirzītajam amatam. 

 J. Kaļiņičenko piekrīt izvirzītajai kandidatūrai. Vēlas pateikt paldies vēlētājiem par 

atbalstu un iespēju būt šeit, un pārstāvēt iedzīvotājus. Vairākos sasaukumos esošie politiķi 

nespēj saskatīt problēmas šajās konkrētajās jomās, kuras pozitīva balsojuma gadījumā 

pārstāvēs. Skolu tīkls ir ļoti apjomīgs un svarīgs temats, kas jāsakārto. Partija “Nacionālā 

apvienība” skolu tīkla reformu procesu novadā apturēja, jo to nevarēja darīt tā, kā tas notika. 

Vienkārši pārvelkot treknu svītru pāri kādai skolai, tam bija jābūt sarunu ceļam, diskusijai. Cer 

panākt un uzklausīt visas puses, lai visi būtu apmierināti kā darbinieki, tā iedzīvotāji.  

Citu priekšlikumu nav. 

L. Pīlēģis jautā J. Kaļiņičenko, pārējās jomās – sociālā joma, kultūra un sports, kādas 

šobrīd ir svarīgākās lietas, kuras jāsāk risināt šogad? 

J. Kaļiņičenko atbild, ka kopš novadu apvienošanās ir izstrādāts nolikums kādā veidā 

izvērtē kultūras iestādes un ne reizi kultūras iestādē neviens nav bijis izvērtēt, kādēļ tiek iedalīta 

noteikta summa konkrētam pasākuma budžetam, kā arī neviens nevar atbildēt, kāpēc tieši tāds 

budžets pasākumiem. Tas ir jāpārskata un saprot, ka arī metodiskais centrs šobrīd pie jautājuma 

strādā. Tie paši jautājumi ir sportā un sociālajā jomā. Šobrīd novads ir taupības režīmā, nogriezti 

daudz pabalstu, skolēnu brīvpusdienas un šobrīd daudz ielikts partiju programmās, tas viss 

šobrīd jāpārskata un iespēju robežās, iespējams, kaut ko var atgriezt atpakaļ.  

L. Maķe jautā, kādi jautājumi vissteidzamāk būtu jārisina jaunatnes politikas jomā?  

J. Kaļiņičenko atbild, ka vienkārši jāveicina sadarbība ar jaunatni, jo šobrīd, vismaz 

Mērsragā, sadarbojas ar jauniešiem, tieši ar vidusskolas jauniešiem, iesaistot tos dažādās 

aktivitātēs, kas notiek pašvaldībā, tas jāturpina un jāveicina.  

A. Pinkens jautā, jūsu iepriekšējā pieredze vadībā un konkrēti šajās minētajās 

funkcijās. Kāda iepriekšējā pieredze vadošos amatos? 

J. Kaļiņičenko atbild, ka ir jauns politikā un darbosies pēc labākās sirdsapziņas. 

Iepriekšējā pieredze ir tieši kultūras jomā, vadībā, strādājis arī kā apsaimniekošanas speciālists. 

L. Pīlēģis jautā, vai jūs uzskatāt, ka Talsu novadā visi sporta veidi, kas ir sporta skolas 

programmā ir vienlīdzīgi atbalstīti un arī vecāku līdzfinansējums tiek sadalīts līdzvērtīgi? 

J. Kaļiņičenko atbild, ka šobrīd konkrēti uz jautājumu nevar atbildēt. Vēlas tikties ar 

visiem jomu pārstāvjiem, tai skaitā arī ar sporta skolas vadību un jautājumus izrunāt, pirms nākt 

klajā ar kādu paziņojumu. 

A. Pinkens jautā, kāds ir jūsu kā politiķa viedoklis par skolu tīklu, konkrēti Talsu 

novadā?  

J. Kaļiņičenko atbild, ka vēlas tikties ar visiem nozares speciālistiem, kas šobrīd strādā 

pašvaldībā, iegūt informāciju un tad spriest, kur esam un ko darīt tālāk. Viedoklis – nodrošināt 

maksimāli kvalitatīvu izglītību visā novadā. 

A. Pinkens jautā, ko izvērtēs kultūras un sporta iestāžu tīklā?  

J. Kaļiņičenko atbild, ka iepriekš izteica viedokli, ka šobrīd ir daudz idejiskas domas, 

kā varētu turpmāk strādāt, bet vispirms jāuzklausa speciālistu viedokļi, lai nāktu klajā ar kādu 

paziņojumu.  

A. Pinkens jautā, kādā veidā, koordinēs pašvaldības sociālās palīdzības jautājumus? 

Kā koordinēs pašvaldības veselības aprūpes pieejamības un veselīga dzīvesveida 

popularizēšanas jautājumus? 

J. Kaļiņičenko atbild, ka pēc tikšanās ar speciālistiem pārskatīs visas nozares kopumā 

un tad nāks klajā ar paziņojumiem. 

A. Pinkena viedoklis, vienmēr mēģina iegūt pieredzējušāko un jaudīgāko komandu, 

lai darbu veiktu labi, vai iespējams maksimāli labi. Šobrīd saprot, ka izvēlēts pretējais variants, 

mācīsies darba laikā un darba gaitā. Uzsverot nolikumā, ka šī joma ir svarīga, bet patiesībā nav 

priekšstata ko vēlas darīt, vai to nevēlas teikt. Šis ir eksperiments ar jomas vadīšanu, ja šī joma 

ir svarīga, tad priekšlikums un piedāvājums izsauc pamatotas bažas. 
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G. Bērziņš pauž savu personīgo viedokli, šobrīd aicina atbalstīt J. Kaļiņičenko. 

Izglītības ministrija, kuru vada partijas “Jaunā Vienotība” pārstāvji, joprojām paši nezin, kāds 

varētu būt skolu tīkls Latvijā. Primāri šobrīd pašvaldības nākamajai vadībai būs jāmēģina 

izprast, kādi ir valsts mērķi skolu tīkla sakārtošanā. Cik tālu var pakļauties šiem mērķiem un 

cik tālu var turēties pretī, lai panāktu kvalitatīvu un pieejamu izglītību. 

L. Pīlēģa viedoklis, izvirzīto kandidātu neatbalstīs. Uzskata, ka Talsu novada 

pašvaldībai šobrīd prioritārie virzieni ir citi, lai pēc tam sekmīgi atbalstītu šos virzienus. No 

kandidāta neizskanēja neviena atbilde par kaut kādām ekspektācijām, par redzējumu. 

A. Bērziņa viedoklis, aicina atbalstīt J. Kaļiņičenko kandidatūru. Politikā abi ir 

jaunienācēji un nostāja šajā brīdī ir neizteikt kaut kādus skaļus paziņojumus. Skaidri pauda 

viedokli, ka jebkuru lēmumu pieņemšanā iesaistīs iesaistītās puses, darbiniekus, kopienas, 

sabiedrību.  

 

A. Bērziņš aicina Balsu skaitīšanas komisiju uzsākt darbu pie balsošanas procesa. 

Balsu skaitīšanas komisija izdala vēlēšanu zīmes.  

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

 

A. Bērziņš ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu, lai Balsu skaitīšanas komisija 

saskaitītu balsis.  

 

Plkst. 16.14 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 16.25 sēde turpinās 

 

A. Bērziņš aicina Balsu skaitītāju komisiju ziņot. 

G. Sebris nolasa Balsu skaitīšanas komisijas protokolu Nr.3. 

Saskaņā ar Balsu skaitīšanas komisijas protokolu Nr.3 “Par Talsu novada domes 

vietnieka sociālās, izglītības, kultūras un sporta politikas jautājumos” ievēlēšanu. 

Balsojumā piedalās 18 klātesošie deputāti.  

Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas.  

Ir saņemtas 18 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

“Par deputāta Jāņa Kaļiņičenko Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka sociālās, 

izglītības, kultūras un sporta politikas jautājumos amatam” atklātas balsošanas ar vēlēšanu 

zīmēm deputātu balsojums: 

 

“PAR” -  

13 (Evita Afoņina, Andis Āboliņš, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, 

Māris Bērziņš, Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Jānis Kaļiņičenko, Normunds Krūze, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Ligita Šnore) 

“PRET” -  
5 (Eva Kārkliņa, Līva Maķe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 5 “Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka sociālās, izglītības, 

kultūras un sporta politikas jautājumos ievēlēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes pastāvīgo komiteju izveidošanu 

A. Bērziņš, D. Tabulēvica, A. Pinkens 
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Ziņo D. Tabulēvica, ņemot vērā frakciju iesniegtos sarakstus ar piedāvājumu ieņemt 

kādu amatu Finanšu komitejā, Attīstības komitejā un Sociālo, izglītības un kultūras jautājumu 

komitejā sagatavots lēmumprojekts, kas paredz ievēlēt Talsu novada pašvaldības domes 

Finanšu komiteju, Attīstības komiteju un Sociālās, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteju lēmumprojektā norādītajā sastāvā. Lēmums stāsies spēkā vienlaikus ar pašvaldības 

domes 10. jūlija saistošajiem noteikumiem “Par grozījumiem “Talsu novada pašvaldības 

nolikumā”” spēkā stāšanos. 

Precizējošu jautājumu uzdod A. Pinkens. 

 

A. Bērziņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

18 (Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Jānis 

Kaļiņičenko, Normunds Krūze, Eva Kārkliņa, Līva Maķe, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš, Ligita Šnore, Māris Rozenbergs [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Kurzemes plānošanas reģiona attīstības 

padomē 

A. Bērziņš, E. Vadone, A. Pinkens, D. Tabulēvica, A. Kalniņš, A. Dzenis, D. Karols 

 

Ziņo E. Vadone, Talsu novada pašvaldībā saņemta Kurzemes plānošanas reģiona 

vēstule un ņemot vērā izmaiņas Talsu novada domes vadībā, lai nodrošinātu Talsu novada 

pašvaldības pārstāvniecību Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomē nepieciešams lemt 

par pašvaldības pārstāvniecību darbam Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomē. 

Pašvaldība ir tiesīga deleģēt divus pārstāvjus – vienu pastāvīgo locekli un vienu aizvietotāju, 

kurš ir tiesīgs aizvietot padomes locekli ar balsstiesībām tā prombūtnes laikā. Kurzemes 

plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatam un padomes locekļa aizvietotāja amatam 

noteikts valsts amatpersonas statuss. Nepieciešams lemt par amatu savienošanas atļauju. 

Sagatavots lēmumprojekts, izvirzīt Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa 

amatam Talsu novada domes priekšsēdētāju Ansi Bērziņu. Kurzemes plānošanas reģiona 

attīstības padomes locekļa aizvietotāja amatam ar tiesībām balsot patstāvīgā locekļu 

prombūtnes laikā izvirzīt Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un 

tautsaimniecības politikas jautājumos Ligitu Šnori. Lēmumprojektā nepieciešams redakcionāli 

papildināt lēmumprojektu ar šodien pieņemto lēmumu par L. Šnores ievēlēšanu par Talsu 

novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos. 

Atļaut Ansim Bērziņam savienot Talsu novada domes priekšsēdētāja amatu ar Kurzemes 

plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatu un atļaut Ligitai Šnorei savienot Talsu 

novada domes priekšsēdētāja vietnieka attīstības un tautsaimniecības politikas jautājumos 

amatu ar Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa aizvietotāja amatu. Lēmuma 

2. un 4. punkts stāsies spēkā vienlaicīgi ar grozījumiem “Talsu novada pašvaldības nolikumā”. 

A. Pinkens jautā, vai ļaujot savienot amatus ir veikts izvērtējums, vai šeit tas nav 

nepieciešams? 

D. Tabulēvica atbild, ka saskaņā ar likumu “Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” nepieciešams izvērtējums. Ja domes deputāti vai lēmējvaras pārstāvji 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

lūdz savienot amatus ar citu amatu privātajā sektorā tad arī tiek veikts lielais izvērtējums. Šajā 

gadījumā, tie konfliktu nerada un tādējādi lēmumprojektā nav iekļauts izvērsts apraksts.  

Notiek diskusija par nepieciešamo izvērsto izvērtējumu par amatu apvienošanu. 

D. Tabulēvica skaidro, ka pēc notikušās diskusijas un ņemot vērā, ja nepiekrīt 

esošajam lēmumprojektam, tad nepieciešamas lielas redakcionālas izmaiņas esošajā 

lēmumprojektā un par to balsot nav iespējams, jo veicot precizējumus būtībā tas būs cits 

lēmums. 

A. Kalniņa viedoklis, balsot šobrīd par esošo redakciju. 

A. Pinkena viedoklis, ka šādā redakcijā domes lēmumu nevar atbalstīt. 

A. Dzeņa viedoklis, ja tā ir problēma, tad lūdz jurista viedokli, konkrēti pateikt, ka 

lēmumprojekts skatāms citā sēdē, pretējā gadījumā nepieciešams balsot par lēmuma projektu. 

D. Tabulēvica atbild, ka var balsot par lēmumu paužot savu viedokli, bet šobrīd aicina 

balsojumā “atturēties” vai balsot “pret” un Lēmums netiks atbalstīts. Lēmums tiks virzīts uz 

kārtējo domes sēdi 31. jūlijā, kur tiks iekļauts izvērsts apraksts par savienošanu.  

D. Karols precizē, ka preambulas sadaļā ir norādīts par interešu konflikta novēršanu 

valsts amatpersonām. Vai tas ir pretrunā, ja dome nobalso par rakstveida atļauju ar sagatavoto 

lēmumprojektu, kāds arī bijis agrāk?  

D. Tabulēvica atbild, ka diskusija bija par to, ka lēmumprojektā nav iekļauts 

izvērtējums. 

D. Karols jautā, kāds varētu būt interešu konflikts? 

D. Tabulēvica atbild, ka šobrīd nevar atbildēt uz jautājumu. 

Plkst. 16.52 aiziet E. Kārkliņa 

A. Bērziņš informē, ka dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” ievietojis 

priekšlikumu: “Izslēgt no darba kārtības jautājumu Nr.6.”. Iesniedza Ansis Bērziņš. 

 

“Izslēgt no darba kārtības jautājumu Nr.6.” 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

17 (Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Jānis Kaļiņičenko, 

Normunds Krūze, Līva Maķe, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Ligita Šnore, Māris 

Rozenbergs [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. Izslēgt lēmuma projektu “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem 

Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomē”. 

 

7.§ 

Par Talsu novada vēlēšanu komisijas locekļu kandidātu pieteikšanās termiņu 

A. Bērziņš, E. Vadone, A. Pinkens 

 

Ziņo E. Vadone, saskaņā ar Pašvaldības vēlēšanu komisiju un vēlēšanu iecirkņu 

komisijas likuma 2. panta pirmo daļu vēlēšanu komisija kā patstāvīga pašvaldības iestāde 

darbojas visu attiecīgās domes pilnvaras laiku. Komisijas pilnvaras izbeidzas ar dienu, kad 

jaunievēlētā dome ir izveidojusi jaunu vēlēšanu komisiju. Ņemot vērā minēto un pamatojoties 

uz Pašvaldību vēlēšanu komisijas un vēlēšanu iecirkņu komisijas likuma 1. panta pirmo daļu, 

kas nosaka, ka pašvaldībai ir jāizveido vēlēšanu komisija, 5. panta pirmo daļu, kas nosaka, ka 

vēlēšanu komisijas priekšsēdētāja un pārējos vēlēšanu komisijas locekļus ievēlē attiecīgā 

pašvaldības dome triju mēnešu laikā pēc domes ievēlēšanas. 9. pants nosaka, ka vēlēšanu 

komisijas locekļu kandidātu pieteikšanās termiņu nosaka attiecīgā dome, kā arī saskaņā ar 

vēlēšanu komisijas nolikuma 3. punktu noteikts, ka komisiju septiņu locekļu sastāvā izveido un 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

apstiprina ar Talsu novada domes lēmumu. Sagatavots lēmumprojekts, kurā  noteikts novada 

vēlēšanu komisijas locekļu kandidātu pieteikšanās termiņš līdz 2025. gada 7. augustam.  

A. Pinkens jautā, kad plānots izsludināt pieteikšanos? 

E. Vadone atbild, ka pēc lēmuma apstiprināšanas nākamajā darba dienā tiks sagatavota 

izsludināšana Talsu novada pašvaldības mājaslapā, sociālajos tīklos, pieteikšanās laiks līdz 

7. augustam. 

A. Pinkens jautā, vai nav nepieciešami grozījumi nolikumā? 

A. Bērziņš atbild, ka pārrunās ar vēlēšanu komisijas priekšsēdētāju izteikts viedoklis, 

ka šobrīd nav nepieciešami nolikuma grozījumi. 

A. Pinkens jautā, nolikumā norādīts, ka darbam vēlēšanu komisijā var pieteikties tikai 

Talsu novada iedzīvotāji, bet likumā nav norādīts šāds ierobežojums? Aicina neizsludināt 

pieteikšanos, kurā noteikts tikai Talsu novada iedzīvotāji. Nolikumu, ja nepieciešams var grozīt 

mēneša beigās 

A. Bērziņš iesaka pirms pieteikumu izsludināšanas pārliecināties par to atbilstību.  

 

A. Bērziņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Evita Afoņina, Ansis Bērziņš, Gaidis Bērziņš, Māris Bērziņš, 

Andris Dzenis, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Jānis 

Kaļiņičenko, Normunds Krūze, Līva Maķe, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Ligita 

Šnore, Māris Rozenbergs [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 7 “Par Talsu novada vēlēšanu komisijas locekļu kandidātu pieteikšanās 

termiņu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

L. Pīlēģis jautā, vai uz Finanšu komiteju ir iespējams sagatavot informāciju par 

budžeta izpildi? 

A. Bērziņš atbild, ka tiks sagatavots. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 17.03 

 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*)      Ansis Bērziņš 

Parakstīts 14.07.2025. 

 

Protokolētāja (paraksts*)      Aija Šprunka 

Parakstīts 14.07.2025. 

 

 


